
Delovanje rudniških
mladincev

Smo zelo mlada OO, obstajamo šele drugo leto. Kljub
temu, da zaenkrat še nimamo svojih prostorov, skušamo
biti čimbolj aktivni. Svoje delo usmerjamo na področja, za
katera ni potrebna niti mladinska soba niti dvorana. Tako
smo izvedli v letošnjem šolskem letu (od volilno-program-
ske konference v septembru) dve delovni akciji na šport-
nem igrišču pred OS Rudnik. To igrišče bo velikega pome-
na za našo OO, zato želimo s svojim delotn pomagati, da bo
igrišče čimprej usposobljeno za športno udejstvovanje. Z
deli bomo nadaljevali takoj, ko bo vreme pritnerno za to.

S prostovoljnimi prispevki krajanov smo si že kupili
športno opremo (drese, žoge, šah) in komaj čakamo na
pomtad, da jo bomo lahko preskusili.

Poleg tega smo sodelovali pri pripravi in izvedbi proslave
ob Dnevu republikc v OŠ Rudnik. Organizirali smo novo-
letni ples v prostorih Gasilskega doma, kjer se največkrat
tudi sestajamo.

Sodelovali smo tudi v akcijah KS, kot je izvedba referen-
duma, razdeljevanje bencinskih bonov itd.

Svojo aktivnost bomo kmalu lahko razširili, saj bo spo-
mladi otvoritev novega objekta KS, v katerem bomo dobili
tudi mladinci svojo sobo in možnost uporabe dvorane.
Težko je povedati, kakšnega pomena so ti prostori za nas
mladince kot tudi za celotno KS.

Že od povojnih let pa do dancs se kulturno in družabno
življenje na Rudniku praktično ni imelo kje odvijati. Edini
prostor, ki sploh obstaja v naši KS kot društveni prostor je
Gasilski dom, vendar ni primeren niti dovolj velik za kaj
drugega kot za sestanke. Zato niti ni čudno, da se mladi
nismo nikjer zbirali in da mladinska organizacija sploh ni
obstajala. Zdaj, ko bomo dobili novo dvorano, ki jo vsi že
težko pričakujemo, se bo situacija bistveno spremenila.
Zaživelo bo tisto področje, ki je bilo nam vsem tako
odtujeno, vsaj na področju Krajevne skupnosti.

Organizirali bomo lahko različne kultume prireditve, od
lutkovnih predstav za najmlajše pa do glasbenih in literar-
nih večerov, ki v bistvu zbližujejo tako nas mlade kot tudi
ostale krajane.

Zato z optimizmoin gledamo v prihodnost in upamo, da
bomo izpolnili natn zadane naloge in pričakovanja.
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